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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 .

évi X.XXVL törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

irányítójához

„Miért terhelik fölösleges és értelmetlen bürokráciával a Határtalanul! Programot? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az annak idején általam is javasolt és támogatott Határtalanul! Program célja,'holry

minden magyar gyerek legalább életében egyszer, teljesen ingyenesen eljuthasson egy határo n

túli magyarok által lakott régióba életre szóló élményeket, . igaz barátokat szerezve és

magyarságában megerősödve .

Örömmel tapasztaltam, hogy sokszor és sok helyütt megfogalmazott kritikáima t

követően a korábbi évekkel ellentétben az idei évre szóló pályázatokat végre kellő időben

kiírták és el is bírálták. Bizonyos vagyok abban, hogy az ebbéli mulasztások

kiküszöbölésének köszönhetően növekedett a pályázati kedv . Á. ezzel együtt is -számo s

további probléma árnyékolja be e jobb sorsra érdemes kezdeményezés m űködését . Rétvári

Bence novemberi 2-án a kírándulások ingyenességére vonatkozó szóbeli kérdésemr e

válaszolva arról tájékoztatott, hogy a°Minisztériumban már az,•utolsó simításokat végzik az



elszámolható tételek kibővítése érdekében . Ezt nagy örömmel nyugtáztam, hiszen az elvile g

ingyenesnek hirdetett kirándulások eddig valójában több tízezer forintba kerültek, ez pedi g

számos szegény család gyermekét akadályozta meg, hogy a programon részt vehessen . Bízom

benne tehát, hogy Államtitkár Úr ígéretének megfelelően érdemi változás történik majd ezen a

téren, és lehet ővé válik az eddig el nem számolható tételek (pl . étkezés, belépök,

utasbiztosítás) térítésére is . Volt ugyanakkor még egy kérdésem a program pályázás i

rendszerének túlbonyolítottságát illetően., erre azonban nem kaptam akkor választ .

Elképesztőnek és érthetetlennek tartom ugyanis, hogy például az érvényben lév ő
KLIK-es utasítás szerint minden egyes 100 .000 forintot meghaladó pályázati tétel, például a

szállás és az utazás esetén három árajánlatot kell kérnie a pályázónak, ami ismerve a környező
országok viszonyait sok helyütt konkrétan lehetetlen, ráadásul ilyen alacsony összegnél

értelmetlen is. Ez'sajnos szintén visszatartó erővel bír számos pedagógus számára, hogy

szabadidejüket és energiáikat e túlbürokratizált és sok esetben megalázó procedúr a

végigküzdésére fordítsák még akkor is, ha diákjaik érdekében egyébként pályáznának !

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Kívánják-e egyszerílsitenr a Határtalanul) program pályázati és elszámolási

rendszerét, fel kívánják-e számolni – az érintettek véleményét is kikérve – a

rendszert feleslegesen terhelőés bénító bürokratikus akadályokat?

Ha igen, akkor mely területeken, mely rendelkezéseket illetően várható pozitív,

egyszerűsítő változás?

Konkrétan szeretnék rákérdezni aszálldrssal és utazással kapcsolatos árajánlat-

kérési kötelezettség 100.000 forintos összeghatárára. Szándékoznak-e ezt a

kötelezettséget a pályázókat sújtó adminisztrációs teher könnyítése érdekében

eltörölni, vagy legalább az összeget jelentősen megemelni?

Budapest, 2016. november 4 .
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